



Date: 15 December 2025

التاريخ: 15 ديسمبر 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Appointment of Board Secretary

الموضوع: تعيين أمين سر مجلس الإدارة

Muscat Finance SAOG would like to announce the appointment of the Assistant Board Secretary, Ms. Lamees bint Said Al Rashdi, as Board Secretary, with effect from 16 December 2025.

تعلن مسقط للتمويل ش.م.ع. عن تعيين الفاضلة / لميس بنت سعيد الراشدية بمنصب أمين سر مجلس الإدارة، وذلك اعتباراً من 16 ديسمبر 2025م.

This appointment follows the Board's decision to assign Ms. Ikhlas bint Said Al Darmaki as the Acting Head of Legal Collections, reporting directly to the CEO.

ويأتي هذا التعيين بناءً على قرار مجلس الإدارة بتكليف الفاضلة / إخلاص بنت سعيد الدرملكية بمهام القائمة بأعمال رئيس دائرة الشؤون القانونية للحصول، على أن ترفع تقاريرها إلى الرئيس التنفيذي.

The Board of Directors of Muscat Finance SAOG wishes both Ms. Lamees Al Rashdi and Ms. Ikhlas Al Darmaki continued success in their respective roles.

يتمنى مجلس إدارة مسقط للتمويل ش.م.ع. للفاضلتين لميس الراشدية وإخلاص الدرملكية دوام التوفيق والنجاح في مهامهما.

Faisal Mohammed Al Yousef
Chairman
Muscat Finance (SAOG)

فيصل محمد اليوسف
رئيس مجلس الإدارة
مسقط للتمويل ش.م.ع.

